
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 18. marts 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 267
Det har vist sig, at de nye regler for arbejdsmiljøorganisation medfører, at det
alene er arbejdsgivere, som kan beslutte hvor mange arbejdsmiljørepræsen-
tanter en landsdækkende virksomhed har, dog efter drøftelse med ansatte og
arbejdsledere. Manglen på konkrete regler på området, kan betyde, at Ar-
bejdstilsynet har svært ved at give påbud på området. og at de ansattes ind-
flydelse og medvirken på arbejdsmiljøområdet er svækket. Vil ministeren tage
initiativ til at orientere Arbejdstilsynet konkret om, hvornår der kan gives på-
bud på området?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jørgen Arbo-Bæhr (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jorgen.Arbo-Baehr@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand

1/1

Beskæftigelsesudvalget 2013-14
BEU Alm.del  Spørgsmål 267
Offentligt


